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Verslag 

Raad van bestuur gemeentelijke sportraad Schoten  

Maandag 04/09/2023 

 

Contact: Sepp Meyers 

Witte zaal gemeentehuis 20u00  

 

 

Aanwezig: Marc Persoons, Julien Malomgré, Ivan Kint, Nadine Van Bueren, Robert Imler, Sepp Meyers, 

Paul De Swaef  

Verontschuldigd: Ann Van Hoof, Sam Vijgen, John Kerkhof, Els Empereur, Bart Wijnants 

 

1. Goedkeuring verslag 

-Het verslag van de RvB van 19 april 2023 wordt goedgekeurd 

-Diverse punten van de infonota van 26 juni 2023 komen in de vergadering aan bod  

 

2. Situatie financieel 

-Stand rekening op 27 augustus 2023: 5 643 euro. Sponsoring van Levensloop (325 euro) is hierin nog 

niet verrekend. 

-De factuur voor de receptie bij de waterskiclub begin dit jaar werd nog niet ontvangen. Navraag bij de 

club leverde nog geen resultaat op. Paul De Swaef zal contact nemen.  

 

3. Derde sporthal 

De financiële mogelijkheden van de gemeente om te investeren worden momenteel geëvalueerd door de 

dienst Toezicht. Een verklaring wordt in oktober verwacht. De heropstart van het dossier derde sporthal 

lijkt in elk geval nog niet uitgesloten. In voorkomend geval zal het bestaande lastenboek de basis zijn van 

een nieuwe aanbesteding. 

In Kalmthout werd verleden maand een topsportgymzaal geopend met o.a. horeca en 

slaapmogelijkheden. Dit project is veel grootschaliger en ambitieuzer opgevat dan de gymzaal op de 

Zeurt maar kan eventueel interessant zijn om eens te bezoeken. 

 

4. Nieuw subsidiereglement 

-Het voorstel van nieuw subsidiereglement bevindt zich in de eindfase. Normaliter wordt het gestemd in 

de gemeenteraad van oktober. De vergadering overloopt de laatste versie. Aan de bestuursleden zal nog 

hun mening worden gevraagd voor het aantal criteria waaraan minstens moet worden voldaan per 

subsidiecategorie.  

-Planning:  

 Donderdag 14 september: informele bespreking op college (vooraf nog overleg schepen, 

sportdienst, administratie, sportraad) 

 Maandag 18 september: versturen stukken naar de leden van de raadscommissie 

 Dinsdag 3 oktober: raadscommissie (voorzitter geeft toelichting) 

 Maandag 9 oktober: deadline indienen stukken GR 

 Donderdag 26 oktober: gemeenteraad    

-Een advies van de sportraad wordt niet verwacht daar het een gezamenlijk voorstel is van sportraad zelf 

en sportdienst; sportraad zal het waarom wel kort argumenteren.   

-Zodra het reglement is goedgekeurd zal een infomeeting (of meerdere) voor de sportverenigingen 

worden georganiseerd  

-De uitkering van de subsidies 2022-2023 volgens de procedure van de vorige jaren werd door de 
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gemeente goedgekeurd; een positief advies van de RvB hierover werd overgemaakt.  

 

5. Schadedossiers 

De herstelling van de atletiekpiste in het gemeentepark gebeurde in eerste instantie erg onzorgvuldig (niet 

verwijderde wortels van de gekapte populieren zorgden voor nieuwe schadelijke uitlopers, uitgraving 

was niet diep genoeg, slordige uitvoering…). Onderhandelingen met de aannemer leidden uiteindelijk tot 

een financieel aanvaarde regeling. De werken werden hervat (diepere uitgraving, herstel van grotere 

oppervlakte, nieuw asfalt/tartanoppervlak…) en zouden qua timing geen probleem vormen voor de 

organisatie van de scholenveldloop eind september. 

 

6. Erkenningen sportclubs 

-Het erkenningsreglement voor verenigingen werd lichtjes aangepast (vooral tegenstrijdigheden en 

overbodige bepalingen werden geschrapt). Het is belangrijk dat er voor de manier van adviesverlening 

door de sportraad geen wijzigingen zijn. Oordelen met het gezond verstand en een goede motivering. 

-De vergadering adviseert gunstig voor de erkenning van Dartsclub Vordensteyn (door de specifieke 

situatie van de club (een geschikte infrastructuur en de aanwezigheid van een dartsschool op dezelfde 

locatie) is er logischerwijze ook aantrek van buiten de gemeente); het advies wordt aan de gemeente 

bezorgd. 

-De vergadering adviseert gunstig voor de erkenning Okra Sport+ Bloemendaal-Elshout; het advies 

wordt aan de gemeente bezorgd. 

-De verenigingen FC Kaddish en Enmei-Ryu werden eerder erkend voor een beperkte periode (omwille 

van een zeer laag percentage Schotense leden). De clubs werden hierop attent gemaakt. FC Kaddish heeft 

gemeld dat zij gestopt zijn. Enmei-Ryu heeft een nieuwe ledenlijst bezorgd. Sportraad/Sportdienst zal 

bekijken op welke manier een nieuw advies moet worden verleend.  

-De vereniging Master BJJ is nalatig in het betalen van facturen. Als gevolg werden er geen gebruiksuren 

in de sporthal toegewezen.  

-Een evaluatie van de erkenningen van alle sportverenigingen zal gebeuren tegen eind 2025 door de 

nieuwe raad van bestuur. 

 

7. Levensloop 

-De sportverenigingen waren goed vertegenwoordigd op de editie 2023 (dank aan de aanwezigen) al 

blijft het moeilijk om in de breedte te motiveren om deel te nemen. Mogelijk hebben de clubs geen 

correct idee wat deelnemen als team exact inhoudt. Een rondvraag bij de clubs organiseren kan nuttig 

zijn.   

-Voor verschillende sportverenigingen was de datum niet optimaal (start competities), maar eender welke 

datum zal voor- en nadelen hebben.  

-Jammer dat de geplande deelname van de Wapper-frame runners niet doorging; de communicatie met de 

vereniging verliep om onduidelijke redenen zeer moeilijk.   

  

8. Overleg met de adviesraden 

-Vergadering met alle adviesraden op 17 oktober 2023 rond het thema verkiezingen. Sportraad zal daarna 

bespreken hoe hij hierop zal inspelen (de raad voor personen met een handicap  heeft reeds een 

memorandum opgesteld). 

-Het overleg rond statuten en huishoudelijke reglementen gebeurt niet meer in de huidige legislatuur. 

Sportraad hoeft niet te wachten om zijn HR desgewenst aan te passen. 

   

9. VZW Sportprom 

-De vzw Sportprom is ontbonden 

-De dossiers/activiteiten worden nu geïntegreerd in de werking van de sportdienst (is in feite een 
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voortzetting van de bestaande situatie). Sportdienst zal informatie geven op de vergaderingen van de 

sportraad.  

 

10. Werking sportraad 

-De toepassing van de samenwerkingsnota adviesraden/gemeente dient een aandachtspunt te blijven bij 

het overleg sportdienst/sportraad/gemeente; vooral communicatie en publicatie blijft haperen. 

-De voorgestelde vergaderfrequentie van de RvB (per kwartaal (eerste maandag maart, juni, september, 

december) + ad hoc ) wordt goedgekeurd. 

-Naar inschatting zullen bijna al de huidige bestuursleden zich niet meer herkiesbaar stellen in 2025. De 

RvB zal actie nemen om de sportverenigingen te informeren over het belang van een sterke RvB en 

nieuwe kandidaat-leden te motiveren (eventueel koppelen aan een infomeeting rond het 

subsidiereglement). 

-De voorzitter zal een ontwerp/voorstel van geüpdatet-HR voorbereiden dat beantwoordt aan de huidige 

realiteit. 

 

11. Sportdienst 

De toekomstige werking/structuur van de sportdienst wordt binnen de gemeente momenteel bekeken. 

Sport neemt in de gemeente een belangrijke plaats in; Sportraad pleit dan ook voor een volwaardige 

dienst. 

Sportdienst plant tegen het einde van het jaar de lancering van een nieuwsbrief. Info vanuit de sportraad 

kan daarin een plaatsje krijgen. 

 

12. Sportlaureatenviering 

De datum voor de volgende sportlaureatenviering werd vastgelegd op 1 maart 2024. 

Sportdienst zal werkgroep samenroepen om de voorbereidingen te starten. 

 

13. Varia/Rondvraag 

-Fusie turnverenigingen Sint Jozef-Stos vanaf september; nieuwe naam GymCo 

-Verkeerssituatie sporthal Vordensteyn 

De ongelukkige, onveilige situatie ter hoogte van de sporthal (maakt bv geen deel uit van de 30 km zone) 

werd opnieuw onder de aandacht gebracht van de gemeente. 

Antwoord dienst mobiliteit (27 juli 2023): 

Zoals we reeds aankondigden in de Info Schoten van oktober 2022, bekijken we in het kader van 

Route2School de omgeving van de Vordensteinstraat. Het knippen van de Vordensteinstraat dat in dit 

artikel wordt voorgesteld als maatregel, zijn we momenteel aan het uitwerken om uit te voeren als 

proefopstelling. Vanzelfsprekend heeft die ingreep een grote invloed op de hele omgeving. 

  

Omdat de Vordensteinstraat in dit scenario zal doodlopen, zal de intensiteit aan gemotoriseerd verkeer 

ook voor de sporthal heel sterk afnemen. Zo willen we dus ook hier de verkeersveiligheid verbeteren. In 

het kader van de proefopstelling wordt ook de signalisatie van de hele omgeving onder de loep genomen. 

Uiteraard zit daar ook de zone 30 bij. We zijn nu volop bezig met de verdere uitwerking van de 

proefopstelling, het advies van de sportraad zullen we daarbij ook ter harte nemen.  

  

Hiermee moeten we natuurlijk ook nog naar het college, dus veel meer kan ik er nog niet over kwijt. Er 

zal in elk geval nog uitgebreid over gecommuniceerd worden in de aanloop naar de proefopstelling. De 

aanvang van de proefopstelling is wat afhankelijk van de werken aan de forumgebouwen, omdat dan de 

bogen op de markt ook zullen sluiten. Die werken zouden ergens in het najaar moeten starten, maar die 

datum ligt nog niet vast. 
 

-De relatie met KFC Schoten verloopt problematisch (achterblijvende betalingen, gebrekkige 

communicatie, aantijgingen…) 
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-Sportoase: omwille van de dure energiekosten gebeurden er aanpassingen in de openstelling van het 

recreatiegedeelte; de situatie zou zich nu terug normaliseren door de daling van de energieprijzen.  

 

14. Volgende RvB 

-maandag 4 december 2023 
 

 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 


